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Nowe miejsca postojowe to wciąż jedne z najbardziej wyczekiwanych przez

mieszkańców inwestycji. Odpowiedzią na te potrzeby są budowane w różnych

częściach miasta place parkingowe. W minionych dniach do użytku mieszkańców

przekazano kolejne dwa parkingi na blisko 50 aut.

- Zakończyły się prace wykonywane przez ostrowiecką firmę Drogmar przy budowie

miejsc postojowych na ulicach Glinianej i Leśnej. - informuje Prezydent Miasta Marek

Materek - To przedsięwzięcie, to m.in. realizacja wniosków złożonych do Budżetu

Obywatelskiego w roku ubiegłym. Prace przebiegały sprawnie i szybko. Wykonawca

miał termin ich zakończenia do połowy października, a już na koniec sierpnia

inwestycję zakończono i mieszkańcy korzystają z nowych miejsc postojowych.

Dodatkowo w celu poprawy bezpieczeństwa na tym terenie, jak informuje

prezydent, w przyszłym roku wykonane zostanie oświetlenie.

- W tym roku mam nadzieję, że uda nam się wykonać dokumentację techniczną, na

ten cel zabezpieczyliśmy środki finansowe. Dziękuję mieszkańcom wymienionych

ulic i pani radnej Jadwidze Piątek za aktywność i za złożenie wniosku do Budżetu

Obywatelskiego.
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Radna Rady Miejskiej Jadwiga Piątek podkreśla wkład i zaangażowanie mieszkańców

okolicznych bloków.

- Mieszkańcy bardzo długo czekali na ten parking. - mówi radna - Było tu mokro i

niebezpiecznie. Nowy parking jest wyłożony kostką, utwardzony i estetyczny.

Mieszkańcy są zadowoleni i w ich imieniu dziękuję Panu Prezydentowi i służbom

zaangażowanym w realizację tej inwestycji. Ze swej strony dziękuję mieszkańcom,

którzy wspierają moje działania m.in. poprzez udział w głosowaniu na projekty

Budżetu Obywatelskiego. Zachęcam do głosowania w w kolejnej edycji budżetu, bo

to jest ważne dla lokalnej społeczności. Chciałam wspomnieć o pani Krystynie

Niechciał, która jest nieobecna, a również byłą zaangażowana w to, aby parking

przy Glinianej powstał i jej również dziękujemy.

 

Podczas spotkania z prezydentem mieszkańców reprezentowała pani Barbara

Grudnik.

- W imieniu mieszkańców dziękuję za zaangażowanie i realizację oczekiwanego

przedsięwzięcia. Pozostałym mieszkańcom dziękuję za to, że głosowali na to

przedsięwzięcie. Cieszymy się, że jest ładnie i estetycznie. Teraz będziemy myśleli

co zrobić, żeby było jeszcze lepiej.
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https://www.youtube.com/watch?v=MApncxLjA84
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